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Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

 

Zápisnica č. 29 / (2014 – 2018) 

z mimoriadneho zasadania AS SjF STU zo dňa 24. 10. 2018 o 13:00 h 
 
 
 

Prítomní :  

1. Belavý Cyril, Prof.,  Ing., PhD. 12. Pokusová Marcela,  prof., Ing., PhD.     

2. Benco Peter,  Ing., CSc. 13. Ridzoň František, doc., Ing., CSc. 

3. Fekete Roman, Doc. Ing., PhD. 14. Rohaľ-Ilkiv Boris, Prof.,  Ing. CSc.   

4. Gulan Ladislav, Prof., Ing., PhD.           15. Sejč Pavol, Prof., Ing., PhD.            

5. Havelka Ferdinand, Ing., PhD.             16. Schrek Alexander, doc., Ing., PhD. 

6. Chmelko Vladimír, Ing., PhD. 17. Uváček Marian, Mgr., PhD.  

7. Juriga Martin, Ing., PhD. 18. Čierny Matúš, Bc.   

8. Knížat Branislav, doc., Ing., PhD. 19. Kvasný Patrik, Bc. 

9. Lokajová Jana, Mgr. 20. Majstrík Andrej, Bc. 

10. Onderová Iveta, Ing., PhD. 21. Melicher Markus, Ing. 

11. Petrák Peter, Ing., CSc. 22. 

23. 

Šímová Veronika, Bc.  

Marko Michal, Bc. 

 

Neprítomní:  Gabková Jana, RNDr., PhD. – ospr. 

                       Abrhan Filip – ospr. 

                       Hladiš Peter, Ing. – ospr. 

                       Majka Marek, Bc.– ospr. 

                       Marko Michal, Bc. – fluktuácia počas zasadnutia 

 

Prizvaní:       Šooš Ľubomír, prof. Ing., PhD. – dekan 

                       Urban František, prof. Ing., PhD.  – prodekan pre padagogiku 

                       Kuzmová Gabriela, Ing. – tajomníčka fakulty 

 
Program: 1. Otvorenie, schválenie programu a overovateľov zápisnice 

 2. Predaj ÚVZ Modra - Piesok 

 3. Úprava dotácie - rok 2018 

 4. Rozdelenie vyčlenených finančných prostriedkov na UVP 

 5. Rôzne 

 
K bodu 1:  

Predseda AS SjF STU, doc. F. Ridzoň, CSc. otvoril zasadnutie, privítal prítomných senátorov, dekana – 

prof. Ľubomíra Šooša, prodekana – prof. Františka Urbana a tajomníčku fakulty, Ing. Gabrielu Kuzmovú. 

Následne bol predsedom AS SjF STU predstavený program zasadnutia.   

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– Gulan Ladislav, Prof., Ing., PhD.  

– Šímová Veronika, Bc.  

  

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 22 

 Hlasovalo za : 22 

 Hlasovalo proti :   0 
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 Zdržalo sa hlasovania :   0 

 

K programu zasadnutia neboli pripomienky a doplňujúce návrhy. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 22 

 Hlasovalo za : 22 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU a overovatelia zápisnice boli schválení jednomyseľne. 

 
K bodu 2:  

Predkladateľ, dekan fakulty prof. Šooš informoval o tom, že ÚVZ  Modra – Piesok, katastrálne územie- 

Modra, súpisné číslo: 4018,  bolo pred 7 rokmi rekonštruované. V súčasnosti sa nevyužíva no za prenájom 

pozemku je potrebné platiť. Z toho dôvodu je prevádzkovanie ÚVZ Modra - Piesok nerentabilné.  

Tajomníčka fakulty Ing. Kuzmová informovala prítomných senátorov, že cena ÚVZ Modra – Piesok podľa 

znaleckého posudku č. 57/2015 zo dňa 11. 04. 2015, vypracovaného znalcom Ing. Ján Karel, PhD, je 

25 000,-EUR. Vlastník vykonal všetky zákonom dané kroky vedúce k predaju danej nehnuteľnosti. 

Ponukové konanie vykonané v rámci STU bolo neúspešné. Dňa 11. 10. 2018 bolo rektorom STU 

v Bratislave prof. Redhammerom vydané rozhodnutie reg. č.: sekr./238/22690/2018 o nepotrebnosti ÚVZ 

Modra – Piesok.  

Prof. Rohaľ-Ilkiv informoval prítomných senátorov z priebehom a výsledkom rokovania Ekonomickej 

komisie AS SjF STU v Bratislave zo dňa 22. 10. 2018 a predložil návrh uznesenia.  

 

Uznesenie AS SjF STU: „Akademický senát Strojníckej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave  

prerokoval návrh rektora na prevod majetku STU, ktorý slúži na plnenie úloh  

Strojníckej fakulty STU a vyjadruje súhlas s jeho predložením na schválenie  

Akademickému senátu STU.“ 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23  

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU bolo schválené jednomyseľne. 

K bodu 3:  

Informácie k tomuto bodu predniesla prítomným senátorom tajomníčka fakulty Ing. Kuzmová. Informovala 

o tom, že AS STU na svojom zasadnutí dňa 16.04.2018 schválil Rozpočet STU na rok 2018 – rozpis 

dotácie. V zmysle schváleného rozpisu celkový objem dotácie na bežné výdavky na rok 2018 pre Strojnícku 

fakultu STU predstavuje 4 382 183,00 €. 

Po zrealizovaní všetkých úprav k 30.09.2018 je upravená dotácia  SjF STU vo výške  5 469 117,00 €. 

Prof. Rohaľ-Ilkiv informoval prítomných senátorov z priebehom a výsledkom rokovania Ekonomickej 

komisie AS SjF STU v Bratislave zo dňa 22. 10. 2018 a predložil návrh uznesenia.  

 

Uznesenie AS SjF STU:  „AS SjF STU schvaľuje úpravy dotácie SjF STU v Bratislave k 30.09.2018.“ 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil Ing. Melicher s otázkou na pani tajomníčku Ing. Kuzmovú, či realizovaný presun 

finančných prostriedkov bude mať vplyv na výplatu štipendií doktorandov. Pani tajomníčka odpovedala, že 

to nebude mať vplyv na výplatu štipendií doktorandov.  
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Hlasovanie o uznesení: 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23  

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU bolo schválené jednomyseňe. 

K bodu 4:  

Dekan fakulty prof. Šooš informoval o  dohode vedúcich ústavov s prerozdelením finančných prostriedkov 

vyčlenených z dotácie na UVP. Vyjadril sa, že s predloženou dohodou nesúhlasí, ale ju plne rešpektuje. 

Upozornil na neinformovanosť a netransparentnosť rozdeľovania finančných prostriedkov na UPV na 

ďalšie roky a vyjadril svoj názor, že aktuálna metodika nemotivuje zapojené subjekty do vyššej efektivity.  

Prof. Rohaľ-Ilkiv informoval prítomných senátorov z priebehom a výsledkom rokovania Ekonomickej 

komisie AS SjF STU v Bratislave zo dňa 22. 10. 2018 a predložil návrh uznesení. 

 

Uznesenie AS SjF STU č.1:  

AS SjF STU ruší svoje uznesenie č.2, bod rokovania č.4, prijaté na zasadnutí zo dňa 16. 05. 2018 a uvedené 

v zápisnici č. 24/(2014-2018). 

 

Uznesenie AS SjF STU č.2: 

AS SjF STU schvaľuje rozdelenie pridelených dotačných prostriedkov na UVP pre rok 2017 v zmysle 

dohody dosiahnutej vedúcimi zainteresovaných ústavov zo dňa 04. 10. 2018. 

 

 Uznesenie AS SjF STU č.3: 

AS SjF STU schvaľuje rozdelenie pridelených dotačných prostriedkov na UVP pre rok 2018 v zmysle 

dohody dosiahnutej vedúcimi zainteresovaných ústavov zo dňa 04. 10. 2018. 

Diskusia: 

V diskusií k bodu 4 vystúpil Ing. Chmelko, ktorý informoval, že pri kreovaní dohody medzi ústavmi bola 

situácia rôzna na všetkých ústavoch, preto vzniklo rozhodnutie o rovnomernom delení finančných 

prostriedkov. Motivácia je jednoznačná a to zvýšenie efektivity pre celú fakultu. 

V diskusii ďalej vystúpil prof. Belavý, ktorý apeloval na senátorov AS STU, aby boli schválené 

jednoznačné kritériá na prerozdelenie finančných prostriedkov určených na UVP z rektorátu s cieľom 

spoznať tieto kritériá a podľa nich sa uchádzať o zvýšené finančné prostriedky na nasledujúce roky.  

Dekan fakulty prof. Šooš súhlasil a podporil prof. Belavého. Vyjadril znepokojenie s tým, že kritériá sa 

menia v každom roku a nie sú vopred známe na nasledujúci rok. Dekan fakulty vyzval senátorov SjF v AS 

STU aby sa zasadili o transparentné kritéria rozdeľovania finančných prostriedkov pre nasledujúce roky.  

 

Hlasovanie o uznesení č.1:  

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23  

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č.1 bolo schválené jednomyseľne. 

 

Hlasovanie o uznesení č.2:  

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23  

 Hlasovalo za : 23 
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 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č.2 bolo schválené jednomyseľne. 

 

Hlasovanie o uznesení č.3:  

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23  

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č.3 bolo schválené jednomyseľne. 

K bodu 5:  

Ing. Melicher informoval o výsledkoch volieb do študentskej časti AS SjF STU na obdobie 2018 – 2022, 

doplňujúcich volieb do študentskej časti AS STU za SjF STU a volieb do Študentskej rady vysokých škôl.  

Prof. Belavý poďakoval za realizáciu volieb do AS SjF STU na obdobie 2018 - 2022 všetkým členom 

akademického senátu zodpovedným za priebeh volieb ako aj overovateľom zápisníc z týchto volieb.  

Prof. Šooš informoval o novom výberom konaní na upratovacie služby na SjF a o možnosti prenájmu 

upratovacieho pochôdzkového stroja na dlhé chodby SjF. Ďalej informoval prítomných senátorov 

o prebiehajúcej rekonštrukcii bufetu, kde SjF žiada o navýšenie finančných prostriedkov na túto 

rekonštrukciu. Bufet po rekonštrukcii bude dvojpodlažný s kapacitou minimálne 60 miest. Kompletné 

služby v bufete bude zabezpečovať ÚZŠDaJ. Na budúcom zasadnutí senátu dekan fakulty predloží 

harmonogram prác a podklady o pokračujúcich prácach rekonštrukcie bufetu.  

Dekan fakulty prof. Šooš ďalej informoval o voľbách rektora STU v Bratislave a navrhol prítomným 

senátorom možnosť stretnutia sa kandidátmi na rektora a vypočuť si ich víziu o nasledujúcom smerovaní 

STU. S týmto návrhom prítomní senátori vyjadrili súhlas. Z toho dôvodu doc. Ridzoň informoval, že 

rozpošle presné termíny stretnutí kandidátov na rektora s vedením fakulty, v prípade, že ich bude mať k 

dispozícií. Účasť senátorov je dobrovoľná, no odporúča účasť na stretnutí zástupcom SjF v AS STU.  

Pretože ďalšie pripomienky zo strany senátorov neboli, diskusia k tomuto bodu bola predsedom AS 

ukončená. 

Predseda AS SjF poďakoval prítomným senátorom za ich účasť a aktivitu v uplynulom funkčnom období.   

 

Zapísala: Ing. Iveta Onderová, PhD. 

 

....................................................... 

   

Overili  : Prof., Ing. Ladislav Gulan, PhD.  ....................................................... 

 
Bc. Veronika Šímová ........................................................ 

 

 

V Bratislave, 8. 11.2018                                                                                                                                          

                                                                                                   ................................................... 

                                                                                                    doc. Ing. František Ridzoň, CSc. 

                                                                                                            predseda AS SjF STU  


